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Burmistrz Miasta Bielsk Podlaski przedkłada projekt uchwały uchylającej uchwałę nr 
III/22/18 Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie wysokości i zasad 
ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby 
dziecięce na terenie Miasta Bielsk Podlaski, w tym określenia kategorii dzieci, na które 
przyznawana jest dotacja (Dz. Urz. Woj. Podl. z 2020 r. poz. 1836). Zgodnie z uchwałą Rady 
Miasta Bielsk Podlaski podmioty prowadzące żłobki i kluby dziecięce mogą ubiegać się o 
dotację celową z budżetu miasta. Wysokość dotacji wynosi 350 zł do dziecka objętego opieką  
w żłobku oraz 250 zł do dziecka objętego opieką w klubie dziecięcym. 

1 stycznia 2022 r. wchodzi w życie ustawa z dnia 17 listopada 2021 r. o rodzinnym 
kapitale opiekuńczym (Dz. U. z 2021 r. poz. 2270), na podstawie której rodzice niezależnie od 
dochodów na drugie i kolejne dziecko w wieku od ukończenia 12. do 36. miesiąca życia 
otrzymają świadczenie w kwocie 500 zł miesięcznie przez dwa lata lub 1000 zł miesięcznie 
przez rok. Wybór wysokości świadczenia i okresu jego wypłacania będzie należał do 
rodziców. Rodzice będą mogli przeznaczyć te środki na opiekę instytucjonalną w żłobku, 
klubie dziecięcym, nianię czy na samodzielną opiekę nad dzieckiem. 

Ponadto rodzice posiadający pierwsze i jedyne dziecko otrzymają dofinansowanie do 
funkcjonowania miejsc opieki dla dzieci. Wysokość dofinansowania maksymalnie wynosić 
będzie 400 zł miesięcznie na dziecko w żłobku, klubie dziecięcym lub u dziennego opiekuna – 
przekazywane bezpośrednio do instytucji. Świadczenie również będzie przyznawane bez 
kryterium dochodowego. Ta forma pomocy będzie obowiązywała od 1 kwietnia 2022 r.  
z wyrównaniem od 1 stycznia 2022 r.   

Postępowanie w ramach Rodzinnego Kapitału Opiekuńczego oraz świadczenie  
w formie dofinansowania będzie realizował Zakład Ubezpieczeń Społecznych. 

Uwzględniając powyższe, wnoszę o przyjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu. 
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